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استاندار کرمانشاه:
معتادین متجاهر در آستانه 

تعطیلات نوروزی کرمانشاه       
جمع آوری می شوند

ساماندهی  اینکه  بیان  با  کرمانشاه  استاندار 
نیازمند  کرمانشاه  شهر  در  متجاهر  معتادین 
عزمی همگانی است، گفت: معتادین متجاهر در 

آستانه تعطیلات نوروزی جمع آوری می شوند.
جلسه  پنجمین  در  صحرایی  محمدطیب   
به  که  مخدر  مواد  با  مبارزه  هماهنگی  شورای 
سالن  در  مربوطه  نهادهای  مسئولین  حضور 
شهید سلیمانی استانداری کرمانشاه برگزار شد، 
اظهار کرد: دغدغه مهمی که از ابتدای کار به آن 
تاکید شد تلاش برای اشتغالزایی و کاهش نرخ 

بیکاری در استان کرمانشاه است.
در  پیکره سالم  یک  بخواهیم  اگر  افزود:  وی 
جامعه داشته باشیم باید اقدامات سلبی و ایجابی 
را به طور همزمان دنبال کنیم تا زمینه های لازم 

برای ایجاد اشتغال فراهم شود.
علاوه  اینکه  به  اشاره  با  کرمانشاه  استاندار 
اشتغال  فضای  و  زمینه های صنعتی  ایجاد  بر 
نیازمند پاکسازی و آماده سازی جامعه خواهیم 
بود، تصریح کرد: با توجه به نزدیکی ایام عید 
زمینه ها  و  شرایط  استان  این  پاکسازی  نوروز 
و  گردشگران  مجدد  حضور  و  تشویق  برای  را 

سرمایه گذاران باید فراهم می کند.
داشتن  دلیل  به  کرد:  خاطرنشان  صحرایی 
تجربه های ناموفق در سالهای گذشته در راستای 
جمع آوری معتادین و ساماندهی آنها امسال 
در نظر داریم که این اقدام را به طور جدی تر با 
هدف استمرار در سالم سازی استان و هم برای 

معتادین پیگیری داشته باشیم.
وی ادامه داد: با توجه به فرصت ۲ هفته ای 
و نزدیکی به ایام عید نوروز اقدامات مربوط به 
جمع آوری معتادین متجاهر نباید این گونه باشد 

که پس از اتمام ایام نوروزی مجدد رها شوند.
نگاه  داشتن  بر  تاکید  با  کرمانشاه  استاندار 
نتیجه  برای  امکانات  گسترده  بسیج  و  اجرایی 
و  کرمانشاه  جامعه  سازی  سالم  به  بخشی 
معتادین، گفت: این اقدامات نباید مقطعی و 
جزیره ای باشد بلکه به طور مستمر و فرایندی 
با همکاری تمامی مسئولین در نهادهای مختلف 

پیگیری شود.
صحرایی عنوان کرد: حداکثر طی ۲ هفته آینده 
باید به جمع بندی نهایی برای اجرای برنامه های 
و  تمرکز  نیازمند  امر  این  که  رسید  منسجم 
با  وی  است.  ارگان ها  تمامی  مسئولیت پذیری 
تشبیه اقدامات لازم برای جمع آوری معتادین و 
سالم سازی جامعه به یک زنجیره بهم پیوسته، 
بیان کرد: حلقه آخر این زنجیره بیمار است و 
حلقه های قبلی باید به طور جدی و واقعی این 

زنجیره را به مسیر درست هدایت کنند.
استاندار کرمانشاه تاکید کرد: نگهداری و جمع 
آوری معتادین متجاهر نیازمند مکان و ظرفیت 
متناسب و یک نگاه کارشناسانه است به گونه ای 
که با ایجاد فضای مناسب و تفکیک این افراد بر 

اساس شرایط سنی و مکانی صورت گیرد.
صحرایی به فرهنگ سازی و ایجاد فضای فکری 
با مسئولیت اجتماعی تاکید کرد و گفت: به این 
منظور نیازمند یک همت جهادی بوده تا به طور 
عملیاتی با بکارگیری تمام ظرفیت های موجود 
اجرا شود. وی افزود: بر اساس پیش بینی های 
انجام شده برای تعداد سه تا چهار هزار نفری 
خدمات  شامل  حوزه ها  تمامی  در  معتادین 
و…  مشاوره ای  آموزش،  درمانی،  و  بهداشتی 

نیازمند همکاری هستیم.
اینکه برای نتیجه  با بیان  استاندار کرمانشاه 
بخش بودن کار الگویی و موفق نیازمند استفاده 
بود،  خواهیم  استان  در  جانبه  همه  ظرفیت 
تصریح کرد: تمامی این ظرفیت ها در گام نخست 
باید فعال شوند و سالم سازی و پاکسازی جامعه 
اشتغالزایی  به  مربوط  اقدامات  از  نباید جدا  را 
دانست چراکه این مسئله مقدمه ضروری برای 
اشتغالزایی است. صحرایی ادامه داد: تمامی این 
معتادین و زباله گردان می توانند نیروی کار باشند 
و با این اقدام علاوه بر پاکسازی جامعه این افراد 
را وارد چرخه کار کرده و از تأثیرگذاری بر سایر 
درخواست  با  وی  کرد.  خواهد  جلوگیری  افراد 
جلسات  در  مسئولان  تمامی  از  دقیق  گزارش 
عمل  عرصه  به  ورود  برای  کرد:  عنوان  آینده، 
برای پاکسازی فضای کرمانشاه برنامه راهبردی از 
تمامی ارگان ها مربوطه را مطالبه داشته و شرح 

وظایف برای اجرای عملیاتی را خواهیم داشت.
 ۲ به  اشاره  با  پایان  در  کرمانشاه  استاندار 
مخدر،  مواد  با  مقابله  نشست  در  دستاورد 
در  سرمایه گذاری  برای  شرایط  ایجاد  افزود: 
استان کرمانشاه و ایجاد مسئولیت های اجتماعی 
دستاوردهایی است که بنا داریم برای اجرای آن 

با تمام قوا و جدیت کامل دنبال شود.

استاندار ایلام:
روشنگری و امیدآفرینی سرلوحه 

کار رسانه ها در ایلام باشد

استاندار ایلام گفت: روشنگری و امیدآفرینی 
سرلوحه کار رسانه ها در ایلام باشد.

حسن بهرام نیا استاندار ایلام در نشست با 
اعضای شورای سیاستگذاری هشتمین جشنواره 
رسانه ای ابودز استان ایلام با اشاره به ظرفیت های 
ارزشمند استان ایلام در حوزه رسانه، اظهار کرد: 
در استان ایلام به رغم جمعیت کم و محدودیت 
جغرافیایی، اما در مقیاس ملی در حوزه رسانه 
نظر  از  و  دارند  گفتن  برای  زیادی  حرف های 
را  خود  نقش  خبر  و  تبیین  تحلیل،  فرهنگی، 

بخوبی ایفا کردند.
جشنواره  این  اصلی  رسالت  به  اشاره  با  وی 
افزود: باید تلاش کرد تا در قالب این جشنواره ها 

میزان رویش ها بر ریزش ها پیشی بگیرد.
بهرام نیا در ادامه با اشاره به موافقت رهبر 
فرزانه انقلاب با عفو و تخفیف مجازات متهمان 
و محکومان به مناسبت سالگرد پیروزی انقلاب 
پدرانه مقام  حکم  این  داشت:  اظهار  اسلامی 
مقام  نظر  از  کشور  سطح  رهبری در  معظم 
قضایی در کل دنیا بی بدیل است و در جایگاه 
پدری دلسوز برای جامعه هستند، لذا با نصب 
العین قرار دادن بیانات رهبر فرزانه انقلاب باید 

در جهت افزایش رویش ها تلاش کنیم.
بهرام نیا در ادامه با اشاره به کارکرد رسانه ها 
نیز گفت: امروز فضای رسانه حرف اول می زند، 
ایفا  به درستی  را  البته صداوسیما نقش خود 
کرده است، اما محدودیت هایی دارد، در حالی 
که در فضای مجازی و دیجیتال با استفاده از 
گوشی های هوشمند دسترسی به اخبار در هر 
نقطه و مکان جغرافیایی امکان پذیر است، اگر 

چه صداو سیما مخاطبین خود را نیز دارد.
دشمن  اخیر  قضایای  در  اینکه  بیان  با  وی 
بکار  نظام  براندازی  برای  را  تمامی تلاش خود 
همه  از  استفاده  با  دشمن  گفت:  گرفت، 
امنیت  عده ای،  ایذایی  عملیات  با  و  امکانات 
از  برگرفته  که  دادند  قرار  لطمه  مورد  را  کشور 
جبهه برانداز متحد دشمن و در رأس آن آمریکا 
رهبر  پدرانه  نقش  و  مردم  همدلی  با  که  بود 
 فرزانه انقلاب این دسیسه دشمن خنثی شد.
وی در ادامه با تأکید بر سرمایه گذاری در حوزه 
این  در  سرمایه گذاری  افزود:  مجازی  و  رسانه 
حوزه امری پسندیده و عالمانه است تا از این 
و  از خلاقیت ها  تجربیات  انتقال  طریق ضمن 
استعدادهای درخشان و برتر نیز حمایت شود و 

عرصه برای حضور جوانان فراهم شود.
تا  خواست  رسانه ها  از  ادامه  در  وی 
جریان سازی در حوزه حل مسائل بومی استان 
را مدنظر داشته باشند و در این زمینه لازم است 
تا مسئله محور به موضوعات ورود پیدا کرد تا 

جریان سازی بومی در استان رخ دهد.
وی در ادامه با اشاره به سرفصل های جشنواره 
به اهمیت جهاد تبیین و امیدآفرینی در جامعه 
ایجاد  برای  تاکید کرد و گفت: دشمن همواره 
نمی کند  از هیچ تلاشی دریغ  ناامیدی  و  یأس 
و  دستاوردها  تبیین  با  خلا  این  است  لازم  و 
روشنگری و اطلاع رسانی آنها به مردم از طریق 

رسانه ها انجام شود.
استاندار ایلام خاطرنشان کرد: ایران اسلامی 
علیرغم همه فشارها، تحریم ها و تهدیدات امروز 
فضایی،  علوم  علمی،  مختلف  عرصه های  در 
پزشکی و هسته ای پیشرفت های قابل توجهی 
داشته و حایز رتبه های برتر در برخی بخش ها 
تا  از شمال  استان  نیز شده است. در سراسر 
جنوب استان نیز مصادیق فراوانی وجود دارد که 
اطلاع رسانی هر کدام از آنها باعث ایجاد امید 
در جامعه می شود که از جمله آنها می توان به 
پروژه های نفت و گاز، عمرانی، مراکز صنعتی 
جدید از جمله تولید فیلتر تصفیه آب اشاره کرد 
که در گذشته از کشور آلمان وارد کشور می شد 
اما امروز به دست جوانان همین استان در شهر 

ایوان در حال تولید است.
عملکرد  از  رضایت  ابراز  با  ادامه  در  وی 
صداوسیمای مرکز ایلام در راستای امیدآفرینی 
در ایام پیش رو گفت: عملکرد صدا و سیما در 
حوزه امیدآفرینی و انتشار گزارش های مصداقی 

در سطح استان قابل تقدیر است.
وی در پایان با اشاره به داوری آثار جشنواره 
نیز گفت: مجموعه هیئت داوران افراد زبده ای 

هستند که از مزیت های جشنواره است.

احمد لیراوی در نشست کارگروه اشتغال و سرمایه 
به  با توجه  گذاری شهرستان گناوه اظهار داشت: 
سرمایه  و  تولید  از  حمایت  در  دولت  رویکردهای 
در  خصوصی،  بخش  آفرین  اشتغال  گذاری های 
طی یک سال اخیر در شهرستان گناوه نیز فضای 
بسیار خوب و مناسبی برای فعالیت این بخش فراهم 
شده است. معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری 
گناوه افزود: شهرستان گناوه در حوزه های مختلف از 
جمله تجارت و بازرگانی، آبزی پروری، بوم گردی و 
گردشگری، شیلات و سایر بخش ها، شاهد اتفاقات 
بسیار خوبی با سرمایه گذاری بخش خصوصی و 
حمایت و همکاری دستگاه های اجرایی است که با 
این سرمایه گذاری ها زمینه اشتغال بیشتر نیز فراهم 

شده است.
وی با بیان اینکه موضوع اشتغال از اساسی ترین 
موضوعات حال حاضر در کشور، استان بوشهر و 
شهرستان گناوه است، افزود: اهمیت این موضوع 
در کشور سبب شده که مقام معظم رهبری، رئیس 
جمهور، وزرا، استانداران و فرمانداران بر اهمیت آن 
تاکید و پیگیر حل این مشکل باشند و در استان و 
شهرستان نیز، استاندار بوشهر و فرماندار گناوه در 

رفع این موضوع با جدیت در حال پیگیری هستند.
لزوم تسهیل و تسریع در صدور مجوزهای    

سرمایه گذاری
فرمانداری  توسعه  برنامه ریزی و  معاون 
در  اشتغال  ایجاد  زمینه  در  شد:  گناوه یادآور 
در  تسریع  و  تسهیل  مهم  موضوع  دو  شهرستان 
صدور مجوزهای کسب و کار و پرداخت تسهیلات 
اشتغالزایی بسیار حائز اهمیت است و باید برای آن 

وقت زیادی بگذاریم و اهتمام بورزیم.
وی افزود: فرمانداری با همکاری دستگاه های مرتبط 
در این زمینه نهایت توان خود را به کار بسته است 
و به عنوان نمونه یک طرح بخش خصوصی نیاز به 
حدود ۱۰ استعلام داشت که با پیگیری و تنها در یک 
روز طبق روال قانونی و مقررات همه استعلام ها را 
انجام شد و شرکت مورد نظر در دهه فجر با اعتبار 

قابل توجهی کلنگ زنی شد.
شرایط خاص شهرستان گناوه برای سرمایه گذاری

شرایط  دارای  گناوه  اینکه شهرستان  بیان  با  وی 
خاص برای سرمایه گذاری است و برخی از سرمایه 
انجام  این شهرستان  بار در  اولین  برای  ها  گذاری 
می شود افزود: برای نمونه در این ارتباط برای اولین 
بار در جنوب کشور کارخانه جوجه کشی راه اندازی 
شده است که سالانه ۲۷ میلیون قطعه جوجه به 

مرغداری ها تحویل می دهد.
راه  از  پیش  تا  که  حالی  در  کرد:  اضافه  لیراوی 
سایر  از  نیاز  مورد  جوجه  از  کارخانه،  این  اندازی 
نقاط کشور و با مشکلاتی تأمین می شد ولی در حال 
حاضر شهرستان در این زمینه خودکفا شده است.

این سرمایه گذاری ها  دیگر  نمونه  داد:  ادامه  وی 
پروژه مزرعه مرغ مادر در شهرستان است که توسط 
سرمایه گذار بومی در دهه فجر کلنگ زنی شد که این 
واحد وظیفه تولید تخم مرغ نطفه دار را برای تأمین 
گوشتی  مرغ  پرورشی  واحدهای  روزه  یک  جوجه 
استان بوشهر و حتی کشور برعهده دارد و این پروژه 
نیز برای نخستین بار در جنوب کشور انجام شده 
است. معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری گناوه 
بیان کرد: با اتفاقاتی که در این حوزه افتاده است و با 
افتتاح کارخانه غذای طیور که بزودی افتتاح می شود 
شهرستان  در  گوشتی  مرغ  تأمین  کامل  زنجیره 
اندازی  راه  با  شد:  یادآور  لیراوی  می شود.  تکمیل 
این واحدها، شهرستان گناوه از حالت اشتغال تک 
قطبی در تجارت و بازرگانی به سمت صنایع دیگر 
و فعالیت های صنعت، کشاورزی و دامداری پیش 

می برد.
معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری گناوه با 
اشاره به سرمایه گذاری ها در حوزه آبزی پروری در 
شهرستان گفت: برنامه های بسیار خوبی در حوزه 
آبزی پروری در شهرستان گناوه اجرایی شده است 
که از جمله آن بزرگترین مزرعه پرورش میگوی کشور 

را در شهرستان گناوه داریم. وی اضافه کرد: با توجه 
به کلنگ زنی کارخانه عمل آوری ماهی و میگو که 
با سرمایه گذاری قابل توجهی در دهه فجر انجام 
شد این زنجیره هم تکمیل می شود. وی گفت: حوزه 
بوم گردی و گردشگری نیز از حوزه های دیگر سرمایه 
گذاری و از ظرفیت های مهم در شهرستان است که 
فعالیت ها و سرمایه گذاری های خوبی در این زمینه 

در شهرستان در حال انجام است.
گناوه  فرمانداری  توسعه  و  ریزی  برنامه  معاون 
یادآور شد: با نگاهی به سند توسعه شهرستان گناوه 
دیده می شود که این شهرستان در حوزه هایی که 
پیش از این دچار مشکل بوده است در مسیر حرکت 

و توسعه قرار گرفته است.
ایجاد نواحی صنعتی در شهرستان گناوه

وی با اشاره به برنامه ریزی ایجاد نواحی صنعتی 
در شهرستان گناوه ادامه داد: در حالی که تا پیش از 
این شهرستان گناوه فاقد نواحی صنعتی بوده است 
نواحی صنعتی در این شهرستان برنامه ریزی شده و 
در حال توسعه است و اولین ناحیه صنعتی در چهار 

روستایی در حال پیگیری است.
طرح توسعه بندر گناوه

وی با اشاره به طرح توسعه بندر گناوه نیز گفت: 
طرح توسعه بندر گناوه نیز از طرح ها و پروژه های 
مهم شهرستان است که با سرمایه گذاری هزار و 
۶۰۰ میلیارد تومان در سفر رئیس جمهور کلنگ زنی 
خواهد شد و اجرای این پروژه این بندر را به سمت 
تجاری پیش می برد و در حوزه صادرات و واردات از 

مناطق مهم کشور تبدیل خواهد کرد.
گناوه  فرمانداری  توسعه  و  ریزی  برنامه  معاون 
گفت: کارآفرینان بسیار خوبی با دانش، مهارت و 
علم و توانایی لازم در شهرستان گناوه وجود دارد 
باید در صدور  لذا هم  نیاز به سرمایه دارند و  که 
مجوز کسب و کار تسهیل و تسریع شود وهم زمینه 

پرداخت تسهیلات برای این کارآفرینان فراهم شود.
لزوم مشارکت همه جانبه بانک ها در پرداخت 

تسهیلات اشتغال
وی با بیان اینکه بانک ها همکاری و مشارکت همه 
جانبه در پرداخت تسهیلات به متقاضیان طرح های 
بانک ها و  باشند، گفت:  تولیدی و اشتغال داشته 
دستگاه های اجرایی با هماهنگی و مشارکت همدیگر 
اعتبارات اشتغالزایی در نظر گرفته شده را جذب و به 

اشتغالزایی و تولید در شهرستان کمک کنند.

معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری گناوه:

سرمایه گذاری های اشتغال آفرین در شهرستان گناوه افزایش یافت
معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری گناوه گفت: پروژه های خوبی در حوزه های مختلف با سرمایه گذاری اشتغال آفرین بخش خصوصی و 

حمایت دستگاه های اجرایی درشهرستان گناوه در حال انجام است.

در زمینه ایجاد 
اشتغال در 
شهرستان 
دو موضوع 

مهم تسهیل 
و تسریع در 

صدور مجوزهای 
کسب و کار 
و پرداخت 
تسهیلات 

اشتغالزایی 
بسیار حائز 

اهمیت است 
و باید برای آن 

وقت زیادی 
بگذاریم

معاون استاندار اردبیل:

 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار اردبیل گفت: به رغم 
ورود گسترده موادمخدر به کشور ایران طلایه دار مبارزه با مواد 
مخدر در جهان است.  رضا قاسمیان در آئین افتتاح طرح کشوری 
کانون یاریگران روستا در اردبیل اظهار کرد: کانون یاریگران روستا در 
۹ شهرستان منتخب از شهرستان های استان در روستای آق قلعه 

شهرستان سرعین در حال برگزاری است.
وی با اشاره به وضعیت جوی حاکم در کشورهای همجوار به ویژه 
افغانستان خاطرنشان کرد: با ورود استکبار جهانی آمریکا کشت 
تریاک و تولید مواد مخدر را در جهان ۴۵ برابر افزایش داده و با 
توجه به مسیر تزاتزیتی کشور ایران به کشورهای اروپایی و در ایران 
هم استان ما هم مجزا از مسیر ترانزیت نیست و بارانداز مواد مخدر 

به کشورهای آذربایجان و … شده است.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار اردبیل با بیان اینکه 
با مواد مخدر در استان را بسیار سخت  این موضوع امر مبارزه 
می کند، تصریح کرد: کشور ایران طلایه دار مبارزه با مواد مخدر 

در جهان است.
قاسمیان با تقدیر از ریش سفیدان و معتمدین و دهیار و اعضا 
شورای اسلامی روستای آق قلعه گفت: مسئولان روستای آق قلعه 
روستایی بدون مصرف مواد مخدر، دخانیات، مشروبات الکی، طلاق 

و بیکاری و… را مدیریت می کنند.
در این مراسم دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان 
اردبیل نیز از آغاز به کار طرح »یاریگران زندگی در روستا« در ۳۰ 

درصد از روستاهای این استان خبر داد.
اکبر منتظر بیان کرد: طرح یاریگران زندگی در روستا یک طرح 

مردم پایه و مردم محور است و در فاز نخست ۲۰۰ روستا معادل 
۳۰ درصد روستاهای استان تحت پوشش این طرح قرار می گیرند.

الی ۱۲  یاریگران زندگی در روستا ۱۰  افزود: در قالب طرح  وی 
نفر در هر روستا به عنوان کانون یاریگران یک نشست گفتمانی را 
تشکیل می دهند و برای پیشگیری اولیه از اعتیاد با رویکرد مداخلات 
غیر مستقیم و ایجاد نشاط اجتماعی با ظرفیت روستایی فعالیت 

می کنند.
دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان اردبیل گفت: در 
کانون یاریگران زندگی اعضای مختلف اعم از امام جماعت روستا، 
دهیار، فرمانده پایگاه بسیج، بهورز، اعضای شورای اسلامی روستا، 
مسئولان مراکز آموزشی در روستا و سه نفر از جامعه نخبگانی 

حضور دارند و دهیار دبیر این کانون خواهد بود.
روستا  زندگی  یاریگران  کانون  نگاه  اینکه  به  اشاره  با  منتظر 
اجتماع محور است، بیان کرد: در گذشته شورای هماهنگی مبارزه با 
مواد مخدر استان به ریاست استاندار و شورای هماهنگی مبارزه با 
مواد مخدر شهرستانی به ریاست فرماندار وجود داشت که با اجرای 
طرح یاریگران زندگی، شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر روستا 
خواهیم داشت. وی با بیان اینکه اعضای کانون یاریگران زندگی در 
روستاها هر ۴۵ روز گرد هم می آیند و یک فضای گفتمانی را در حوزه 
مبارزه با مواد مخدر با محوریت پیشگیری اجرا می کنند، تصریح 
کرد: با اجرای این طرح شاهد بارش اطلاعاتی در سطح روستاها 
زندگی  یاریگران  ما در طرح  اقدامات  از  یکی  بود چراکه  خواهیم 

آموزش دهی به اعضای کانون است.
دبیر شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان اردبیل ادامه 
داد: اگر اعضای کانون یاریگران زندگی طرح و برنامه خلاقانه داشته 
باشند می توانند به دستگاه های بالادستی ارائه کنند که در صورت 

موافقت به مرحله اجرا در می آید.
منتظر اظهار کرد: به طور قطع شبکه سازی و کانال سازی در امر 
پیشگیری اولیه از اعتیاد با محوریت مداخلات غیرمستقیم تأثیرگذار 
خواهد بود و از این پس برای انجام هر اقدام در سطح روستاها به 

ناظر و مجری دسترسی خواهیم داشت.

ایران طلایه دار مبارزه با مواد مخدر در جهان است

 رئیس هیئت عامل ایمیدرو با تاکید بر نقش و اهمیت فولاد هرمزگان در 
صنعت فولاد کشور، بر تکمیل زنجیره تولید فولاد هرمزگان با اجرای پروژه نورد 

گرم تاکید کرد.
عطاالله  ایمیدرو،  عامل  هیئت  رئیس  جعفری  وجیه الله  مشترک  جلسه   
معروفخانی مدیرعامل، معاونان و مدیران شرکت فولاد هرمزگان، کامران داستانی 
سرپرست و تعدادی از اعضای اعضای هیئت مدیره منطقه ویژه صنایع معدنی 
و فلزی خلیج فارس با موضوع بررسی مسائل و چالش های فولاد هرمزگان در 
زمینه اجرای طرح های توسعه ای برگزار و راه های برطرف شدن آن ها مطرح شد.

در این جلسه، هر یکی از معاونان و مدیران شرکت فولاد هرمزگان مسائل 
و نقطه نظرات خود را نسبت به این شرکت مطرح کردند که ازجمله آن ها 
حل  ایمیدرو،  حمایت  با  توسعه ای  طرح های  اجرای  در  تسریع  به  می توان 
مشکل محدودیت های برق و گاز با مساعدت وزارت صمت به ویژه در زمینه 
احداث نیروگاه های جدید، تسهیل در صدور مجوزها از سوی دولت و وزارت 
صمت، توسعه زیرساخت های حمل و نقل ریلی به خصوص اسکله منطقه ویژه       

اشاره کرد.
تکمیل زنجیره تولید فولاد هرمزگان با اجرای پروژه نورد گرم

در ابتدای نشست مدیرعامل فولاد هرمزگان با رئیس هیئت عامل ایمیدرو، 
فولاد  توسعه های  از  ایمیدرو  حمایت های  به  اشاره  با  معروفخانی  عطاالله 
هرمزگان، بیان کرد: فولاد هرمزگان به دلیل موقعیت ویژه خود و قرار گرفتن 
در کنار آب های آزاد و زیرساخت های آماده، پتانسیل های زیادی برای اجرای 

کارکنان  و  به همت معاونان، مدیران  طرح های توسعه ای دارد. خوشبختانه 
دلسوز و متعهد، طی دو سال گذشته توانستیم کارهای بزرگی در فولاد هرمزگان 
انجام دهیم که رکوردشکنی های پیاپی در تولید ماهیانه فراتر از ظرفیت اسمی 
علی رغم همه محدودیت ها به ویژه قطعی های برق و گاز و آغاز عملیات اجرایی 
چندین طرح توسعه ای از جمله آن   ها بوده است. همچنین در صورتی که تامین 
گاز فولاد هرمزگان به شرایط عادی بازگردد، می توانیم از ظرفیت اسمی تولید 

سالیانه تختال عبور کنیم.
وی افزود: با اجرای طرح های توسعه فولاد هرمزگان شاهد ایجاد اشتغال برای 
چندین هزار نفر خواهیم بود و انتظار داریم با حمایت ایمیدرو، نورد گرم را به 
عنوان یکی از این پروژه ها عملیاتی کنیم تا به این ترتیب، زنجیره تولید در فولاد 
هرمزگان کامل شود. در صورتی که پروژه نورد گرم اجرایی شود، علاوه بر ایجاد 
ارزش افزوده مصرف انرژی و هزینه های حمل و نقل و به صورت کلی هزینه ها 

کاهش خواهد یافت و زنجیره تولید در فولاد هرمزگان تکمیل خواهد شد.
مدیرعامل فولاد هرمزگان با بیان اینکه در چهار ماه متوالی علی رغم همه 
توطئه های دشمنان علیه کشور رکوردشکنی کردیم، گفت: هر قدر در منابع 
انسانی سرمایه گذاری کنیم، به سود مجموعه خواهد بود و این تجربه بارها ثابت 
شده است. فولاد هرمزگان برای بیش از پنج هزار نفر اشتغال ایجاد کرده و طی 
دو سال اخیر در رابطه با بهبود وضعیت منابع انسانی اقدامات موثری صورت 
داد که همین امر باعث ایجاد دلگرمی و استحکام دلبستگی کارکنان به سازمان و 

به تبع آن رکوردشکنی های پیاپی شده است.

معروفخانی در پایان به انجام مسئولیت های اجتماعی فولاد هرمزگان اشاره و 
تصریح کرد: تحت پوشش قرار دادن ۲۰ هزار نفر یتیم زیرمجموعه کمیته امداد، 
کمک به زلزله زدگان و سیل زدگان استان هرمزگان، کمک به موسسات خیریه، 
کمک به ورزش استان هرمزگان، اهدای اکسیژن و ماسک رایگان به بیمارستان ها 

ازجمله اقدامات فولاد هرمزگان در حوزه مسئولیت های اجتماعی بوده است.
فولاد هرمزگان پیشران توسعه صنعت فولاد در هرمزگان

وجیه الله جعفری، رئیس هیئت عامل ایمیدرو با تقدیر از فعالیت های فولاد 
هرمزگان به ویژه رکوردشکنی ها و اخذ استانداردها، عنوان کرد: فولاد هرمزگان 
یک مجموعه پویا و شاداب است و رکوردشکنی های اخیر نیز بر این موضوع تاکید 
دارند. همواره به دنبال حل مشکلات صنعت فولاد هستیم و تلاش داریم این 

مشکلات به حداقل برسند.
وی با اشاره به مکان یابی فولاد هرمزگان در استان هرمزگان، عنوان کرد: این 
شرکت نسبت به دیگر فولادسازان از موقعیت بهتری برخوردار است و این 
موضوع باعث می شود به دنبال پررنگ تر کردن نقش این شرکت در توسعه 
صنعت فولاد کشور و استان هرمزگان باشیم. این شرکت با جایگاهی که در 
سال های اخیر کسب کرده است، می تواند پیشران توسعه صنعت فولاد در 
استان هرمزگان باشد و نقش ممتازی را در رسیدن به هدف تولید ۱۰ میلیون 

تن فولاد ایفا کند.
با اشاره به ذخایر خوب سنگ آهن در استان  ایمیدرو  رئیس هیئت عامل 
هرمزگان، بیان کرد: فولاد هرمزگان می تواند با کمک مسئولان استانی به معادن 

استان وصل شود و از تامین مواد اولیه به صورت پایدار اطمینان یابد. فولاد 
هرمزگان با عملکرد خود در سال های اخیر توانسته به یک برند متعبر در سطح 
کشور و بین المللی مطرح شود و دیگر نمی توان به آن نگاه منطقه ای و محدود 
داشت و باید به این شرکت به صورت ملی نگاه شود. انتظار داریم مدیران شرکت 
موضوع اتصال به معادن را پیگیری کنند و ایمیدرو از این موضوع حمایت  

خواهد کرد.
جعفری در پایان تاکید کرد: توسعه زنجیره باید در فولاد هرمزگان اتفاق 
بیفتد و این موضوع می تواند به زنجیره اقتصاد کشور کمک کند. هر اندازه که 
ظرفیت تولید شرکت فولاد هرمزگان افزایش یابد، این موضوع می تواند به کاهش 
قیمت تمام شده تولید در این شرکت کمک کند. علاوه بر این، از آنجا که یکی 
از مشکلات صنعت فولاد کشور کمبود ورق فولادی است، احداث واحد نورد 
گرم در فولاد هرمزگان می تواند به تامین ورق صنایع مصرف کننده کمک کند. 
البته در این رابطه باید کارشناسی های لازم جهت تولید محصولات ویژه صورت 
گیرد. ضمن اینکه فولاد هرمزگان با توجه به موقعیت استراتژیک خود می تواند با 
صادرات ورق نقش خوبی در صادرات صنعت فولاد ایفا و کسب ارزش افزوده 

قابل ملاحظه ای را کسب کند.
فولاد  تولید  از خطوط  و هیئت همراه  پایان جلسه، وجیه الله جعفری  در 
هرمزگان و طرح های توسعه ای در دست اجرا مانند پروژه ۹۰۰ هزار تن احیا 
مستقیم در داخل سایت و نیز ۱.۷۲ میلیون تنی احیا مستقیم تنی ستاره سیمین 

هرمز بازدید کردند.

رئیس هیات عامل ایمیدرو تاکید کرد:
وژه نورد گرم تکمیل زنجیره تولید فولاد هرمزگان با اجرای پر


